

The Top 32 Quotes from Forbes

中文翻譯：*Keith To*

1. *The best way to predict the future is to create it.*

- *Peter Drucker*

預測未來的最佳方法是創造它。

彼得 德魯克

2. *Winners never quit and quitters never win.*

- *Vince Lombardi*

成功者永不放棄，懦夫永不會成功。

文斯 隆巴迪

3. *Your time is limited, so don't waste it living someone else's life. Don't be trapped by dogma – which is living with the results of other people's thinking. Don't let the noise of other's opinions drown out your own inner voice. And most important, have the courage to follow your heart and intuition. They somehow already know what you truly want to become. Everything else is secondary."*

- *Steve Jobs*

你的時間是有限的，所以不要浪費別人的生命；別被困於教條 — 那即是生活在別人的思考的結果；不要讓別人的意見淹沒你自己內心的聲音，最重要的是，有勇氣去跟隨你的內心與直覺。某種程度上，她們早已知道你真正想要成為什麼，其他一切都是次要。

史蒂夫 約伯斯

4. *My biggest motivation? Just to keep challenging myself. I see life almost like one long University education that I never had — everyday I'm learning something new.*

- Richard Branson

我最大的動力？只是要不斷挑戰自己，我看到生命就像一個長期的大學教育，但我從來沒有念過 — 但我每天都在學習新的東西。”

理查 布蘭森

5. *Every time you state what you want or believe, you're the first to hear it. It's a message to both you and others about what you think is possible. Don't put a ceiling on yourself.*

- Oprah Winfrey

每次你說你想要的或者相信的，你是第一個人聽它。它是向你和其他人宣佈：你認為什麼是有可能的；不要把你自己定出上限。

奧普拉 溫弗瑞

6. *It's fine to celebrate success but it is more important to heed the lessons of failure.*

- Bill Gates

慶祝成功是好，但更重要的是聽取失敗的經驗教訓。

比爾 蓋茨

7. *It takes 20 years to build a reputation and five minutes to ruin it. If you think about that, you'll do things differently.*

- Warren Buffett

需要 20 年建立聲譽，只需五分鐘就能毀了它；想想這句話，你的做法便會不同了。

沃倫 巴菲特

8. *One of the huge mistakes people make is that they try to force an interest on themselves. You don't choose your passions; your passions choose you.*

- Jeff Bezos

人能犯最大錯誤之一，是試圖強迫自己對某事物感興趣，不是你選擇你的激情，是你的激情選擇你。

傑夫貝佐斯

9. *I have not failed. I've just found 10,000 ways that won't work.*

- Thomas Edison

我沒有失敗，我找到了 10,000 種行不通的方法。

湯瑪斯 · 愛迪生

10. *Logic will get you from A to B. Imagination will take you everywhere.*

- Albert Einstein

邏輯會讓你從 A 到 B，想像力卻能帶你到任何地方。

愛因斯坦

11. *As long as you're going to be thinking anyway, think big.*

- Donald Trump

要想，就想大。

朗普

12. *Success is walking from failure to failure with no loss of enthusiasm.*

- *Winston Churchill*

成功是從失敗走向失敗，但卻沒有喪失熱情。
邱吉爾

13. *Genius is 1% inspiration, and 99% perspiration.*

- *Thomas Edison*

天才是 1% 的靈感，99% 的汗水。
愛迪生

14. *Twenty years from now you will be more disappointed by the things that you didn't do than by the ones you did do. So throw off the bowlines. Sail away from the safe harbor. Catch the trade winds in your sails. Explore. Dream. Discover.*

- *Mark Twain*

從現在開始二十年，你沒做的比有做的事，將會更令你失望；所以棄掉船纜，離開安全的港口，捕風航行。探索，夢想，發現。

馬克吐溫

15. *The price of success is hard work, dedication to the job at hand, and the determination that whether we win or lose, we have applied the best of ourselves to the task at hand.*

- *Vince Lombardi*

成功的代價是努力工作、奉獻於工作上、以及不管贏輸，我們也決心做到最好。

隆巴迪

16. *If you cannot do great things, do small things in a great way.*
- *Napoleon Hill*

如果你不能做偉大的事，就把小事做得偉大。
拿破崙希爾

17. *I don't know the key to success, but the key to failure is trying to please everybody.*
- *Bill Cosby*

我不知道成功的金鑰，但失敗的關鍵，就是想要討好每一個人。
比爾 寇司比

18. *Success is not what you have, but who you are.*
- *Bo Bennet*

成功不是你有什麼，而是你是什麼。
班尼特

19. *Entrepreneurship is living a few years of your life like most people won't so you can spend the rest of your life like most people can't.*
- *Warren G. Tracy's student*

創業是過幾年大多數人不願過的生活，這樣你下半輩子可以過著大多數人不能過的生活。
特蕾西沃倫的學生

20. *To win without risk is to triumph without glory.*

- *Corneille*

贏而無險，是勝而無榮。
柯奈葉所

21. *Keep away from people who try to belittle your ambitions. Small people always do that, but the really great make you feel that you, too, can become great.*

- *Mark Twain*

遠離那些試圖貶低你的野心的人，小人們總是那樣做，但是真正偉大的人，卻讓你感覺你也可以成為偉大。
馬克吐溫

22. *There is only one success - to be able to spend your life in your own way.*

- *Christopher Morley*

世上只有一種成功－能夠過著你自己想過的生活。
斯杜化 莫利

23. *Whatever the mind can conceive and believe, the mind can achieve.*

- *Napoleon Hill*

能夠構想與相信的，就可實現。
拿破崙 希爾

24. *Success is not the key to happiness. Happiness is the key to success. If you love what you are doing, you will be successful.*
- *Albert Schweitzer*

成功不是幸福的關鍵，幸福卻是成功的關鍵。如果你愛你在做的事，你將會成功。
史懷哲

25. *What is not started will never get finished.*
- *Johann Wolfgang von Goethe*

還未開始的，將永不完成。
歌德

26. *"When you cease to dream you cease to live."*
- *Malcolm Forbes*

停止夢想，就停止生存。
福布斯

27. *Formal education will make you a living; self-education will make you a fortune.*
- *Jim Rohn*

正規教育給你生活，自我教育則讓你富足。
占隆恩

28. *The most valuable thing you can make is a mistake - you can't learn anything from being perfect.*

- *Adam Osborne*

你可以得到最有價值的東西，就是你的錯誤——從已經完美中，你不能學到什麼。

亞當奧斯本

29. *A leader is one who knows the way, goes the way, and shows the way."*

- *John C. Maxwell*

領導是一個人懂路，走路，帶路。

約翰麥士維

30. *The function of leadership is to produce more leaders, not more followers.*

- *Ralph Nader*

領導的作用是產生更多的領導，不是更多的隨從。

拉爾夫·納德

31. *Choose a job that you like, and you will never have to work a day in your life.*

- *Confucius*

知之者不如好之者，好之者不如樂之者。

孔子

32. Your most unhappy customers are your greatest source of learning.

- Bill Gates

你最不滿的客戶，是你學習的最大來源。
比爾蓋茨